
Protokół Nr 9/11
z posiedzenia komisji rewizyjnej 

odbytej dnia 26 października  2011 r. 
w siedzibie urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

      Zakończenie posiedzenia godz.1025

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu   oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski.
Na podstawie  listy obecności  przewodnicząca komisji  stwierdziła  quorum, przy którym komisja 
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały, w 
tym projekty uchwał  i pozostałe dokumenty . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 28 października  2011 roku 
4.Ocena kosztów związanych z utrzymaniem estetyki i czystości na terenie gminy  oraz wpływy do  
    budżetu środków pochodzących z opłat i kar za korzystanie ze środowiska 
   Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy różne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół  Nr  8/11  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji został  przyjęty  jednogłośnie  bez 
odczytywania .
Ad.3 
Przewodniczący komisji  Agnieszka Lenda odczytała  projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliższej sesji tj. na 28 października  2011, komisja je przeanalizowała, a następnie zaopiniowała 
jak niżej : 
-projekt  uchwały Nr XI/85/2011 w sprawie obniżenia ceny skupu 1 dt żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego
Przewodnicząca komisji zabierając głos w  sprawie tego projektu  zaznaczyła , iż biorąc pod uwagę 
obecną sytuację w rolnictwie należy wziąć pod uwagę to , czy rolnicy będą w stanie ten podatek 
zapłacić , bo cena żyta  wzrasta w stosunku do roku bieżącego  o 33.3 % .
Wójt Gminy – uzasadnił dlaczego zaproponował w projekcie uchwały obniżenie ceny  żyta z 74.18 
zł za 1 dt do 48 zł za 1 dt  mówił , że jest to  jego zdaniem cena wyważona i uwzględnia potrzeby 
gminy do budżetu  .
Radny Michałek – powiedział o obecnej sytuacji w rolnictwie , iż rok obecny  pod względem plonu 
zbóż  był  katastrofalny ,  iż  wzrosły ceny środków do produkcji  i  jedynie w tym roku udały się 
okopowe . Powiedział o obniżeniu stawki i zaproponował 42 zł za 1 dt
Przewodnicząca komisji  ponownie zwróciła uwagę  na fakt  dotyczący znacznego wzrostu stawki 
ceny skupu żyta do wymiaru  podatku rolnego  ,powiedziała o  obawach realności   ściągalność tego 
podatku .
Wójt Gminy poinformował ,jakie stawki obowiązywały w latach poprzednich  i że stawka 42 zł już 
występowała  .
Po dyskusji komisja jednogłośnie podjęła wniosek w brzmieniu jak niżej :  
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Komisja  Rewizyjna wnioskuje  ,  aby obniżyć  cenę  skupu 1 dt  żyta  do  celów wymiaru  podatku 
rolnego ogłoszoną w Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 
2011 r. w sprawie średniej ceny skupu żyta za  okres  pierwszych  trzech  kwartałów  2011 r. z  kwoty 
74.18 zł  za 1 dt do kwoty
 42 ,00 zł za 1 dt ( propozycja w projekcie uchwały  była  48.00 zł za 1 dt ) .  
- projekt uchwały Nr XI/86/2011  w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji w sprawie 
  podatku rolnego i deklaracji na podatek rolny- komisja 3 głosami "za” pozytywnie zaopiniowała 
  projekt uchwały ,  
-projekt uchwały Nr XI/87/2011 w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości
Wójt Gminy – poinformował ,że stosowane  stawki roku obecnego  wzrosły o wskaźnik cen o 4.2 %. 
Następnie   komisja  przystąpiła do dyskusji nad projektem  uchwały biorąc pod uwagę stawkę roku 
2011, planowane na rok 2012 i stawkę maksymalną podaną przez Ministra Finansów .
Komisja bez uwag , 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr XI/88/2011 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji w sprawie 
podatku  od nieruchomości i deklaracji na podatek od nieruchomości  - komisja 3 głosami "za" 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt uchwały Nr XI/89/2011  w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych
Komisja po dyskusji  i  przeanalizowaniu  projektu uchwały,  uwag nie wniosła i  3 głosami „za” 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr XI/90/2011 w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji  w sprawie 
podatku leśnego i deklaracji na podatek leśny – komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały , 
-projekt   uchwały Nr  XI/91/2011  w sprawie  uchwalenia  Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy   w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2016 – komisja 3 
głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- projekt  uchwały Nr XI/92/2011 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 
i   klubów dziecięcych – komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-projekt  uchwały Nr XI/93/11 w sprawie współdziałania międzygminnego dotyczącego powierzenia 
Gminie Goleniów zadania publicznego w zakresie oświaty 
Komisja  po  wysłuchaniu  uzasadnienia  przedstawionego przez  zastępcę  wójta  ,3  głosami  „za” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt  uchwały Nr XI/94/11 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia opłat za korzystanie 
z  cmentarzy  komunalnych  i  urządzeń  cmentarnych  –  komisja  3  głosami  '”za”  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały  Nr XI/95/2011 w sprawie uchylenia uchwały Nr V/28/11 Rady Gminy Stargard 
  Szczeciński z dnia 28 lutego 2011 r. - komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały , 
- projekt  uchwały Nr XI/96/2011  w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę 
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr XI/97/2011  w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Stargard 
Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2012 „ 
Komisja projekt uchwały 3 głosami „za”  zaopiniowała pozytywnie .
- projekt uchwały Nr XI/98/2011 w sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego ze środków 
Unii  Europejskiej  w  ramach  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  –  komisja  3  głosami  „za” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 

– projekt  uchwały  Nr  XI/99/2011w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  aneksu nr  3  do 
umowy współpracy   w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „ Ochrona wód jeziora 
Miedwie poprzez    budowę  kanalizacji  i  przebudowę  oczyszczalni  ścieków na obszarze 
aglomeracji Stargard
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Szczeciński „
Komisja  po  wysłuchaniu  uzasadnienia  przedstawionego przez  wójta  gminy  ,  3  głosami  „za” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,   
-  projekt  uchwały   Nr  XI/100/201  w  sprawie  wystąpienia  do  Trybunału  Konstytucyjnego  z 
wnioskiem o zbadanie zgodności przepisu art.128 ust.2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej i Europejską Kartą Samorządu Lokalnego
-  projekt   uchwały  Nr  XI/101/2011  w  sprawie  wystąpienia  do  Trybunału  Konstytucyjnego  z 
wnioskiem o zbadanie zgodności niektórych przepisów ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej i Europejską  Kartą 
Samorządu Lokalnego 
Wójt  Gminy  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektów  uchwał  tj.   Nr  XI/100/2011  i  Nr 
XI/101/2011  m.in. powiedział ,że gminom dokłada się zadań , a nie daje się środków finansowych   .
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższe dwa projekty uchwał . 
- projekt  uchwały Nr  XI/102/2011 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice
Wójt  Gminy  przedstawił  sytuację  dotyczącą  tego  projektu  uchwały  ,  gdzie  jest  brak  zgody 
praktycznie dwóch współwłaścicieli drogi wewnętrznej na wprowadzenie nazwy ulicy .Jeden z tych 
współwłaścicieli  mówi o braku przejezdności  drogi  gminnej  tj.  ulicy Jabłonkowej ,  którą  należy 
wyremontować .Jeżeli nie mamy zgody wszystkich współwłaścicieli ,to uchwała może być uchylona. 
Przewodnicząca  komisji  biorąc  pod  uwagę  brak  zgody  wszystkich  współwłaścicieli  tej  drogi 
wewnętrznej , zaproponowała  wycofanie tego projekt uchwały z porządku obrad , aby nie było z 
tego powodu większego konfliktu .
Wobec  powyższego  komisja  jednogłośnie  podjęła  wniosek  dotyczący  wycofania  w/w  projektu 
uchwały , a tym samym zmiany porządku obrad sesji : 
WNIOSEK KOMISJI REWIZYJNEJ 
Komisja  Rewizyjna  wnioskuje  o  wycofanie  z  porządku  obrad   projektu  uchwały  Nr 
XI/102/2011 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Grzędzice jako pkt 20 , 
ponieważ nie wszyscy współwłaściciele tej drogi wewnętrznej wyrazili  zgodę na nadanie  tej 
drodze nazwy ulicy .
- projekt uchwały Nr XI/103/2011 w sprawie zmiany Uchwały Nr III/20/11Rady Gminy Stargard 
Szczeciński z dnia 4 lutego 2011 roku 
Komisja 3 głosami „za”pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
-  projekt  uchwały nr XI/104/2011 w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w 
obrębie Lipnik , gmina Stargard Szczeciński 
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy i poinformował ,że jeżeli potrzebny 
będzie na sesji udział  autor tego projektu uchwały tj. Pan Cykalewicz to przyjedzie , zgodnie z wolą 
komisji .Komisja odstąpiła od udziału Pana Cykalewicza w obradach sesji.   
Kolejno Wójt  Gminy przypomniał  ,że w paragrafie  42 należy ustalić  w % opłaty ,  które mogą 
wynosić od 0 %  do 30 %  i zaproponował  w pierwszym przypadku  15 %, a w drugim przypadku 20 
% , a  zapis tego paragrafu  przedstawiał  się następująco  " Zgodnie z art.36 ust.4 ustawy z dnia 27 
marca  2003  r.  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu  przestrzennym  ustala  się  jednorazową  opłatę 
wzrostu wartości nieruchomości w wysokości 15 %  dla terenów komunikacji , terenów technicznych 
i terenu przemysłowego PS.01 oraz w wysokości 20 % dla wszystkich pozostałych terenów objętych 
planem ".    
Zmniejszenie stawki będzie pewną promocją gminy powiedział wójt , a ponadto  na własny koszt 
dokonali tej zmiany .
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
 -projekt uchwały Nr XI/105/2011  w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 3 głosami „za” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Ad.4
Przewodnicząca komisji odnosząc się do informacji dotyczącej kosztów związanych z utrzymaniem 
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estetyki i czystości na terenie gminy oraz wpływów do budżetu środków pochodzących z opłat i kar 
za korzystanie ze środowiska , zwróciła podczas dyskusji uwagę na koszty związane z wywozem 
odpadów  wielkogabarytowych  ,iż  forma  pozbywania  się  tych  odpadów  cieszy  się  małą 
popularnością. Dyskutowano na temat odpadów zawierających azbest ,iż  w budżecie na rok 2012 
mają być zapisane środki na ten cel .
Komisja do w/w tematu przyjęła opinię jak niżej : 

  Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 26 października 2011 r. przeanalizowała 
     informację zawierającą dane związane z utrzymaniem estetyki i czystości na terenie

  gminy oraz wpływy do budżetu środków pochodzących z opłat i kar za korzystanie ze
  środowiska. 
  Komisja  przyjęła w/w informację i zwróciła uwagę na spore koszty związane z  wywozem tzw.    
 „gabarytów” , gdzie zdaniem komisji jest  zbyt  małe zainteresowanie wywożenia tego typu     
  odpadów,  a koszt prawie 8 tys zł .   
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  

     Ad.5
Radny  Zdzisław  Michałek  –  poruszył  temat  dotyczący  wynajęcia  sali  gimnastycznej  szkoły 
podstawowej  w Małkocinie do zajęć przez osoby zewnątrz , aby ustalić stawkę . 
Powiedział również o dużej ilości liści na boisku sportowym w Małkocinie ,ponieważ boisko jest 
obsadzone topolami .
Wójt Gminy – odnośnie ustalenia stawki odpowiedział ,że Pani Dyrektor Szkoły  ma przeprowadzić 
rozeznanie i ustalić stawkę  i że od wiosny roku następnego planuję się ztrudnić osobę do opieki nad 
boiskami przy szkole . 
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenie Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                             Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                   Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania :
2011.10.26                                                                                     2011...............................

    


